

Title (en)

Apparatus for supplying oxygen to the human body.

Title (de)

Vorrichtung zur Sauerstoffversorgung des menschlichen Körpers.

Title (fr)

Appareil pour fournir de l'oxygène au corps humain.

Publication

**EP 0534326 A2 19930331 (DE)**

Application

**EP 92115998 A 19920918**

Priority

DE 4131539 A 19910921

Abstract (en)

In an apparatus for supplying oxygen to the human body, comprising an oxygen source (1) and a delivery device which can be connected to this source via a connecting line (4), absorption of oxygen via the skin during periods of rest is achieved in that the delivery device is designed as a channel system (5) integrated in at least one accessory part (6) belonging to a bed, and has oxygen outlet openings (7). <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einer Vorrichtung zur Versorgung des menschlichen Körpers mit Sauerstoff mit einer Sauerstoffquelle (1) und einer hieran über eine Verbindungsleitung (4) anschließbaren Abgabeeinrichtung, wird dadurch eine Aufnahme des Sauerstoffs über die Haut in Ruhepausen ermöglicht, daß die Abgabeeinrichtung als Kanalsystem (5) ausgebildet ist, das in mindestens ein zu einer Liegestatt gehörendes Zubehörteil (6) integriert ist und Sauerstoffaustrittsöffnungen (7) aufweist. <IMAGE>

IPC 1-7

**A61H 33/14**

IPC 8 full level

**A61H 33/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A61H 33/14** (2013.01); **A61H 2033/143** (2013.01)

Cited by

WO9618369A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0534326 A2 19930331; EP 0534326 A3 19940316; DE 4131539 A1 19930401**

DOCDB simple family (application)

**EP 92115998 A 19920918; DE 4131539 A 19910921**